
 

 

Referat af ekstraordinær generalforsamling i Bøgebjerggaard Grundejerforening. 
 

Afholdt lørdag 18-11-2023 kl. 10.00 til 10.45 hos Formand Ib, EL70. 
 
Ialt 13 grundejere var mødt frem og formanden opridsede kort baggrunden for 
mødet. På den ordinære generalforsamling blev forslag om helt at fjerne 
vejbumpene ikke vedtaget, men det blev bl.a. foreslået at finde nogle andre, 
blidere bump. Bestyrelsen har derfor fået undersøgt muligheden for mere “blide” 
og skånsomme vejbump til en evnt. erstatning for de nuværende. 
 
Der har været og er hemmelig afstemning om, hvorvidt man ønsker nye eller 
bestående bump. Fordelen ved at mødes nu vil være, at vi kan komme i gang 
hurtigt, hvis bumpene skal ændres, og altså ikke skal vente til næste ordinære 
generalforsamling maj 2024. 
 
Inden afstemningen var der korte spørgsmål og kommentarer, også vedrørende 
nedhængende grene, hastighedsgrænser, o.a.. Disse blev besvaret eller noteret og 
man gennemførte afstemning for de fremmødte. Der var forlods ved fuldmagt 
afgivet 44 stemmer, og på dagen blev afgivet yderligere 10 stemmer. D.v.s. at ialt 
54 ud af 95 mulige stemmer har haft indflydelse. Resultatet blev, at 32 stemte 
FOR, at bumpene skulle fornyes til en bedre og blødere version, mens 22 mente, 
man skulle spare den udgift og bevare de bestående. 
 
På baggrund af afstemningen erklærede formanden sig tilfreds og accepterede 
opgaven om at gå i gang med at udskifte de bestående bump snarest muligt. 
 
Samtidig annoncerede han de brugte bump til salg, men bestyrelsen vil selvfølgelig 
selv prøve at afsætte dem. 
 
Mødet afsluttedes i en god tone, formanden takkede for det klare resultat, og de 
fremmødte takkede for den udførte indsats. 
 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Anni Petersen 
EL52 
 
 
 


